
Title (en)
Bicomponent fibre for producing spun nonwoven fabrics

Title (de)
Bikomponentenfaser zur Herstellung von Spinnvliesen

Title (fr)
Fibre bicomposants destinée à la fabrication de matières non tissées

Publication
EP 2826896 A1 20150121 (DE)

Application
EP 14002313 A 20140707

Priority
• DE 102013011700 A 20130715
• DE 102013014917 A 20130911

Abstract (en)
[origin: US2015017864A1] A bi-component fiber (1), in particular for the production of spunbond fabrics (4), has a first component (2) and a second
component (3), whereby the first component (2) has a first polymer as an integral part and the second component has a second polymer as an
integral part. It is provided that the difference between the melting points of the first component (2) and the second component (3) is less than or
equal to 8° C.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Bikomponentenfaser (1), insbesondere zur Herstellung von Spinnvliesen (4), mit einer ersten Komponente (2) und einer
zweiten Komponente (3), wobei die erste Komponente (2) ein erstes Polymer und die zweite Komponente ein zweites Polymer als Bestandteil.
Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass die Differenz der Schmelzpunkte der ersten Komponente (2) und der zweiten Komponente (3) kleiner oder
gleich 8 °C ist.
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